

■ ■ ■ ■ *the all-round solution*

mezzo
systems



Vielen Dank für Ihr Interesse an unserem Unternehmen.

Thank you for your interest in our company.

Seit über 15 Jahren entwickeln und vertreiben wir das mezzo System. Besonders wichtig ist uns dabei die kreative Umsetzung von mobilen Kommunikationskonzepten.

Gerne helfen wir Ihnen bei all Ihren Projekten mit überzeugenden Lösungen:

The all-round solution



For over 15 years we have been designing and selling the mezzo system. And throughout this entire period we have particularly focused on implementing mobile communication concepts.

We look forward to providing you with convincing solutions for all your projects:

The all-round solution

■ ■ ■ ■ *the all-round solution*

mezzo
systems



■ expo

■ clean

■ office

■ shop

Genial einfach

Fast alle Systeme, wie auch unseres, basieren auf dem Prinzip: Profile, Schlösser und Füllungen. Die Problematik der Verbindung ist bekannt. Die meisten Schlösser werden über ein sichtbares Schlüsselloch mittels eines Schlüssels angezogen und geöffnet.

Wir gehen da neue Wege.

Wir unterscheiden uns dadurch, dass kein sichtbares Schlüsselloch benötigt wird.

Wir nutzen die altbewährte Keiltechnik als Vorbild. Ein kleiner Eisenkeil wird über einen Hebel (mezzo-Schlüssel) zwischen einen Stahlclip geklemmt. Dadurch entsteht eine langlebige, stabile Verbindung. Unsere Schlösser können nicht überzogen werden. Der Clip ermöglicht zusätzlich eine genaue Positionierung der Profile, bevor das Schloss endgültig verriegelt wird.

Genial, aber trotzdem einfach.



Brilliantly simple

Nearly all systems, ours as well, are based on three elements: profiles, locks and fillings. The “linkage” problem, therefore, is well-known. Most locks are opened and closed by inserting a key into a visible keyhole. But not mezzo.

Our approach is unique.

Here’s why: our systems require no visible keyhole. Instead, they

are based on extensively proven wedge technology. A lever (mezzo key) is used to squeeze a small iron wedge between a steel clip.

This achieves a long-lasting, rugged connection. Our locks cannot be stripped. The clip also makes it possible to precisely position the profile before the lock is fastened into place.

Ingeniously simple.



Weniger ist mehr

mezzo systems bietet zwei Produktlinien:

mezzo light
mezzo strong

mezzo light ist konzipiert für den Systembau bis zu einer maximalen Rasterweite von 1.500 mm. Alle Anbindungen ab 15° mittels Winkelprofilen sind möglich. Durch das Biegen ab Radius 250 mm können jegliche Freiformen gestaltet werden. Der geringe Profilquerschnitt ermöglicht, auf kleinstem Raum elegante Displays zu erstellen.

mezzo strong ist konzipiert für größere Spannweiten. Durch die hohe Steifigkeit ist diese Profillinie für statisch anspruchsvolle Projekte besonders geeignet. Größere Rastermaße sind möglich. Durch die doppelte Nut haben Sie besondere Vorteile:

- spezielle optische Effekte
- große graphische Formate.

Eine Fülle von Zubehörteilen für beide Produktlinien runden das System ab.



Less is more



mezzo systems offer two product lines:

mezzo light
mezzo strong

mezzo light is ideally suited for construction systems covering a maximum raster width of up to 1,500 mm. All angle profiles greater than 15° are possible. By bending profiles with a radius of more than 250 mm, it is possible to create virtually any desired shape. The profile's small cross section also makes it possible to build elegant displays for even the smallest areas.

mezzo strong is conceived for larger spans. Thanks to its high rigidity, this profile is especially suitable for structurally challenging projects. Larger screen dimensions are possible. The double groove offers special advantages:

- special optical effects
- large graphical formats.

A wide range of accessories are also available for both product lines.

Phantasie

Der moderne Ladenbau steht vor stetig wachsenden Herausforderungen. Der Kunde von heute möchte verwöhnt werden. Das Ambiente muss den hohen Ansprüchen der Kientel entsprechen.

Der Trend geht weg von der schlichten, profanen Produktpräsentation hin zur Produktinszenierung. Das individuelle markenspezifische Flair muss im Design spürbar sein.

Keine einfache Aufgabe, der sich jeder Ladeneinrichter und -besitzer zu stellen hat.

Besonders wenn aufgrund teurer Ladenmieten nur eine begrenzte Verkaufsfläche zur Verfügung steht.

mezzo systems bietet hierzu die notwendigen Bausteine und eine breite Produktpalette an.



Computer Simulation

Imagination

Modern, shop-fitting projects are faced with many challenges. To begin with, today's customer wants a lot of

attention. As a result, the ambiance must reflect his or her high expectations.

The days of presenting products in a simple and unadorned way are a thing of the past. Now personalized, brand-specific

flair needs to be an integral part of the design.

This is no simple task for merchandising experts and shop owners, especially when you consider how high rents have limited the amount of available display space.

mezzo systems understand and respond by offering the necessary components and products.

Exhibitor: Asian Games Merchandising Shop
Project: Asian Games 2006
Design: Stallion Advertising Agency QA



Invisible system



Um den verschiedenen Anforderungen des modernen Ladenbau-Designs gerecht zu werden, bieten wir eine Fülle an Zubehörteilen und Füllungen an.

Exhibitor: Augenoptik Sievers Berlin
Project: Augenoptik Sievers Berlin
Design: Frank Kaiser
Objekteinrichtungen DE



To meet today's modern shop-fitting design requirements, we offer an extensive number of accessories and fillings to choose from.

Exhibitor: Tokyo Mitsubishi Bank
Project: Tokyo Mitsubishi Bank
Design: Shukoh Co. Ltd. JP

Bright Product Launch

Durch den geschickten Einsatz von Plexiglas und Licht schaffen Sie aufmerksamkeitsstarke Produktinszenierungen. Die minimalen Profilquerschnitte unterstreichen sowohl das Produkt und das Design.

Exhibitor: Hewlett Packard
Project: HP Auckland
Design: Creative Displays Ltd NZ



Through the stylish use of acrylic and light – complimented by cross sections with a minimum profile – you are able to create attention-getting displays that are ideally suited for exhibiting your products.



Exhibitor: Samsung
Project: Samsung Prague
Design: DOMO
Magyarország Bt. HU

Convincing exhibi



Colour Set

mezzo systems bietet, sowohl bei mezzo light als auch bei mezzo strong, eine beliebig große Farbpalette an. Die Besonderheit der Farbgestaltung liegt in der speziell für uns entwickelten Oberflächenbehandlung. Sie ermöglicht einen minimalen Farbauftrag bei enormer Haftung.

Das ergibt eine besonders hohe Kratzfestigkeit.

Durch den filigranen Profilquerschnitt tritt das System in den Hintergrund und lenkt die uneingeschränkte Aufmerksamkeit alleine auf das Exponat.

Die flexible Modularbauweise steht für kurze Auf- und Abbauezeiten. In Kombination mit dem geringen Transportvolumen eignet sich das mezzo System besonders für Hauptversammlungen und Wanderausstellungen.



Exhibitor: NMBS
Project: 100 Years Central
Station Antwerpen
Design: Publi-Rent NV BE

bitions

Both mezzo light and mezzo strong systems offer a virtually endless range of colours to choose from. A special feature of these colours is the surface treatments. They have been especially developed for our needs. This makes it possible for only a minimum amount of paint to cover a wide surface area.

The surfaces are highly scratch resistant. And, thanks to the filigree profile of the cross-section, the consumer's attention remains focused on the exhibit – and not on the system which highlights it.



Exhibitor: Bayerische Seen und Schlösser Verwaltung
Project: Exhibition
Design: mezzo systems GmbH DE

mezzo's flexible modular construction approach makes it easy to assemble and dismantle objects in no time at all. This, combined with the small amount of space that is required to transport a mezzo system, gives you a flexible

solution. mezzo systems are ideally suited for conferences and road shows alike.

Exhibitor: Gea Group
Project: Hauptversammlung Bochum
Design: Werbung & Design Körle DE



Style and Form

Die Schnelllebigkeit unserer Zeit hat auch vor dem Ladenbau nicht halt gemacht. Der Lebenszyklus der Ladengestaltung wird immer kürzer. Flexibilität und Innovation sind gefragt. mezzo systems bietet dazu immer die richtige Lösung.

Schnelle Umgestaltungen können mit dem mezzo System ohne zusätzliche teure Investitionen durchgeführt werden. Ein wichtiger ökonomischer Faktor bei Ihrer Kaufentscheidung.



Exhibitor: R & G Fell
Exclusive Einrichtungen
Project: R & G Fell Exclusive
Einrichtungen
Design: Götz- Werbung DE

We live in an age of constant change. This fact applies to shop interiors as well. Because the life cycle of a shop's floor plan doesn't last very long, flexible and innovative mezzo systems are always in demand.

With the mezzo system changes can be made quickly.



Exhibitor: Migros Swiss
Project: Migros Swiss
Design: Bondecor CH

*No additional expensive
investments are required.
Remember this important*

*economic fact when making
your purchase decision.*



Exhibitor: Schmiedeke Optik Berlin
Project: Schmiedeke Optik Berlin
Design: Frank Kaiser Objekteinrichtungen DE

The all-round



Exhibitor: Urgesch. Museum Blaubeuren
Project: Neanderthaler
Design: mezzo systems GmbH DE

Formfreiheit! Durch beliebige Radien, Eckprofile und intelligentes Zubehör sind Ihrer individuellen Ladengestaltung keine Grenzen gesetzt.

The all-round solution

Exhibitor: Lufthansa
Project: Lufthansa Service Center Frankfurt
Design: Büro Grünzig DE



solution

Keep your options open. Insist on the advantages of a system that allows you to decide on the angles, the corner profiles and the intelligent accessories you want: mezzo. That way you will always be able to organize your shop any way you choose.

The all-round solution

Exhibitor: Velux
Project: Display
Design: Velux A/S DK



Exhibitor:
National Library Singapore
Project: Donator's Gallery
Design: Creative Life Pte SG

■ ■ ■ ■ *the all-round solution*

mezzo
systems

Leitgedanken bei mezzo systems:

mezzo design Unsere unsichtbare Schlossverriegelung eröffnet Ihnen unbegrenzte Designmöglichkeiten.

mezzo flexibility Unsere Profile lassen sich beliebig biegen, Oberflächen behandeln und sind in jeder Länge bis 6.000 mm erhältlich. mezzo flexibility heißt außerdem kurze Lieferzeiten und transparente Preisgestaltung.

mezzo efficiency Viele Lösungen mit nur wenigen Profilen. Dank des filigranen Systems und dem daraus resultierenden geringen Gewicht sparen Sie Transport- und Lagerkosten. Der größte ökonomische Vorteil liegt aber in den kurzen Auf- und Abbauezeiten.

mezzo systems is based on two key guidelines:

mezzo design *Our concealed locking system offers you unlimited design possibilities.*

mezzo flexibility *Our materials can be bent and surface-treated to suit your every need. They are available in lengths of up to 6,000 mm. mezzo flexibility also means short lead times and transparent pricing.*

mezzo efficiency *With only a few profiles we provide many solutions. Thanks to the filigree system and its low weight we also substantially reduce transportation and storage costs. But the greatest advantage of all is being able to assemble and dismantle structures quickly.*